

**Announcement of MOFCOM and the General
Administration of Customs**

[2006] No.99

**Announcing < 2007 Catalogue of Products subject to Import
License Restriction>**

In accordance with *Foreign Trade Law of the People's Republic of China* and *Regulation of the People's Republic of China on the Administration of the Import and Export of Goods*, < 2007 Catalogue of Products subject to Import License Restriction > (see the attached) is hereby published and relevant issues are also hereby announced:

There is one kind of product that subject to 2007 import license restriction, namely ozone layer depleting substance, which covers 10 HS codes (8 numbers).

This catalogue will come into force in January 1st, 2007. The 2006 Catalogue of Products subject to Import License Restriction will be repealed at the same time.

Appendix: 2007 Catalogue of Products subject to Import License Restriction

MOFCOM and the General Administration of Customs

December 14th, 2006

公布《2007年进口许可证管理货物目录》

商务部、海关总署公告

2006年第99号

公布《2007年进口许可证管理货物目录》

文章来源：商务部外贸司

根据《中华人民共和国对外贸易法》、《中华人民共和国货物进出口管理条例》，现发布《2007年进口许可证管理货物目录》（见附件），并就有关问题公告如下：

2007年实行进口许可证管理的货物1种，为消耗臭氧层物质，总计10个8位HS编码。

本目录自2007年1月1日起执行，《2006年进口许可证管理商品目录》同时废止。

附件：2007年进口许可证管理货物目录

商务部

海关总署

二〇〇六年十二月十四日

附 件

2007年进口许可证管理货物目录

序号	货物种类	HS 编码	货 物 名 称
1	消耗臭氧层物质	2903191010	1, 1, 1-三氯乙烷（甲基氯仿）（用于清洗剂除
		2903191090	1, 1, 1-三氯乙烷（甲基氯仿）（用于清洗剂
		2903399020	溴甲烷（别名甲基溴）